
2022-05-09 Protokoll styrelsemöte Örserums IK 

 

Närvarande: Jessica, Louise, Eric, Jane, Anna och Ann-Britt 

Frånvarande: Eva 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.  

 

2. Hemmamatchpremiär  

I fredags var det hemmamatchpremiär för vårt A-lag, matchen slutade oavgjort och tog 

genom det första poängen för säsongen. Spelet finns så det känns positivt. För 

arrangemanget hade vi många besökare som tittade och kiosken sålde bra.  

 

3. Anläggningen 

Det är egentligen parkeringsförbud längsmed staketet vid planens kortsida. 

Ordförande har pratat med vägföreningen som har frågan och jobbar regelbundet med 

den. Det är främst för räddningstjänsten som behöver komma ner till badplatsen och 

får svårt med det när det står bilar parkerade längs staketet.  

 

Det finns önskemål om en ramp på badplatsen, men detta är inget som vi som förening 

drar i utan det ligger utanför oss. Men vi är positiva till att frågan finns.  

 

Det finns önskemål från vår vaktmästare om en åtgärdslista kopplat till anläggningen. 

Beslut: Vi ger vaktmästaren i uppgift att göra en inventering och prioriteringslista, 

utifrån detta tar styrelsen beslut.  

 

4. Sponsorer 

Vi har några sponsorer som betalat hittills. Styrelsen har fått några företag att kontakta 

för att få in sponsorer. Vi beslutade på senaste styrelsemötet att vi skickar ut fakturor 

till de som varit sponsorer tidigare, med ett försättsbrev. Just nu väntar vi på 

inloggning till vår mejl för att kunna skicka ut fakturorna från info-mejlen. Målet är att 

vi fått ut fakturorna under maj, Louise och Jessica har ansvaret för frågan just nu.  

 

5. Äggalunken 

Det blev en bra dag och vi hade cirka 80 deltagare. Nu har vi all information i 

Dropbox kring det, så materialet finns till nästa år. Föreningen gick plus på aktiviteten 

vilket är positivt för verksamheten.  

 

6. Sommarkiosken 

Vi har två medarbetare klara för kiosken i sommar, de är 13 år. Jessica ska träffa dem 

tillsammans med Marie eftersom hon fortsatt har inköpen. De får jobba dubbelt i två 

dagar för att de ska ha en chans att läras upp, sedan jobbar de olika dagar för att täcka 

passen. Vår ambition är att kiosken ska gå plus/minus/noll samt att vi har några som 

ser till att stranden ser bra ut samt städar toaletterna. Vi har som förening ansvaret för 

stranden under juni, juli och augusti.  

 

 

7. Padel  



Vi har fått godkänt på det stora investeringsbidraget i höstas och vi behöver nyttja det i 

juni. Styrelsen resonerar kring att det inte känns helt rätt med padelbana just nu. Bland 

annat utifrån att vi vet att GAIS inte har beläggning på sina banor samt att det är ett 

stort projekt att genomföra och att det inte är klartgjort hur finansieringen ser ut.  

 

Beslut: styrelsen tar ett enhälligt beslut om att vi inte fortsätter med frågan om padel.  

 

8. Ledarträff 15 maj 

På söndag är det ledarträff med fokus på eventuella investeringsbehov och 

utbildningsinsatser för hösten. Samt information om närvaroregistrering.  

 

9. Hemsidan 

Vi kommer gå över till laget.se kommande månader, Jessica håller i frågan.  

 

10. Föreningsdag/fest i höst? 

Vi resonerar om vad man kan göra på en föreningsdag, troligtvis bra med fokus på 

barn och ungdomar. Kanske en hinderbana eller prova-på-aktiviteter, brännboll, kubb. 

Sen att vi avslutar med föreningsfest.  

 

Preliminärt datum är 17 september. 

 

11. Valberedning 

Vi lägger ut information på fb om att vi söker folk till valberedningen. Vi tar även upp 

det på ledarträffen. 

 

12. Övriga frågor 

• Uthyrning: frågor om att det exempelvis inte finns så många kuvert porslin, 

men vi känner att det inte är aktuellt att fylla på utan snarare vara tydliga med 

hur mycket som finns när vi hyr ut. När det gäller städning så beslutar vi att en 

grundstädning (veckostädning) ska vara genomförd och detta kommuniceras 

med de som hyr.  

 

Nästa möte:  Måndag 13 juni kl 18.00 

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


